
Wszystko, co ma Ojciec, jest
moje
Boska  arytmetyka.  Bóg  jest
Jeden. Jeden Ojciec,  Jeden Jego
Syn, Jeden Duch Święty. Trzej,
którzy  są  Jednym.  Wszyscy  są
wszystkim:  wszystko,  co  ma
Ojciec, jest Chrystusa i Ducha
Świętego. Chrystus jest wcieloną
pełnią  Ojca,  Duch  Święty  jest
pełnią Ojca i Syna. Wszystko, co
ma Ojciec i Syn, i Duch Święty,
jest w ludzkim sercu, w moim i twoim sercu. Nosimy w sobie
pełnię Bożej miłości. Wszystko, co ma Ojciec, jest moje? Tylko
człowiek, dziecko Pana Boga, może powtórzyć te słowa. Bóg,
wszystko co jest Jego, złożył w sercu człowieka. Na co by było
Bogu Ojcu gromadzić swój splendor, gdyby nie miał go złożyć w
sercu  swojego  dziecka,  czyli  człowieka.  Trudno  to  sobie
wyobrazić,  ale  tak  jest.  Podpowiada  nam  to  miłość  Ducha
Świętego.  Pan  Jezus  ukazuje  nam  tę  tajemnicę  w  swoim
Najświętszym Sercu. Za każdym razem gdy nabożnie ogarniamy
nasze  ciało  i  duszę  znakiem  Krzyża  świętego,  ogarnia  nas
pełnia mocy i miłości Bożej. Kiedy robię znak Krzyża wszystko
co ma Ojciec, staje się moje. Być może nie udaje nam się
codziennie poświęcać zbyt wiele czasu na modlitwę, może ją
zaniedbujemy.  Ale  na  pewno  udaje  nam  się  przynajmniej
przeżegnać: rano, czy wieczorem, mijając przydrożny krzyż, czy
kościół. Pamiętaj, robiąc znak Krzyża, połączony z miłosnym
spojrzeniem, wszystko co ma Ojciec, staje się twoje.
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